
Närvarande: Richard Murray, Henrik Waldenström, Carl-Johan Ihrfors, Birgitta Bergquist,
JanaZupanc, Bruno Bergkvist, Anne Murray, Karl Krook, peter Schantz,pJrlsaksson.
Arne Martdng, Solveig Palm, Airi Christofferson och Christer Grunder.
Anmält förhinder: Marianne Lundberg, Mats Gullberg.
Ej närvarande: Bengt Edlund
Närvarande från programarbetsgruppen: Margareta Cramdr och Anders Schaerström

1. Mötets öppnande.
Ordförande Richard Murray öppnade mötet.
2. Dagordning.
Dagordningen godkändes med den förändringen att vi startade med punkten nr 7 som
avhandlade forslaget till policyprogram.
Policyprogrammet:
Margareta Cramdr och Anders Schaerström från programarbetsgruppen presenterade reviderat
f<irslag till policlprogram for forbundet. Styrelsen valde att diskutä på en övergripande nivå.
Slutsats: Programmet håller. Vi beslutade sända det på remiss till vårä medlemsorginisationer
Styrelsen kommer därefter att samla in synpunkter och fastställa policyprogrammet. Detta
kommer senare att presenteras och antas på årsmötet.
Synpunkter som kom fram under diskussionen:* Jana Z: Önskvärt med principer för restaurering av historiska landskap med i programmet.
För svårt?
* Anne: Fördjupningsdokument tänkbara
* Henrik: Viktigt med en sammanfattning, dokument- samt referenslista.* Carl-Johan: Det är bråttom. Flera politiska partier skriver på liknande. Vi bör inte bli
överspelade.

3. Tidigare protokoll.
Protokollet fi'ån 18.9 fastställdes utan ändringar.
4. Rapporter, lägesbeskrivningar.
OS-fråsan
Beslutades att brev formulerat av Richard och peter skall gå till IOK där vi ställer frågan
vilken vikt man lägger vid miljöfrågorna. Vi vill på detta sätt uppmärksamma miljciaspekterna
knutna till OS.
Milj öprövningen Österleden.
SMTR möte 29.10. Ärende: Hur går man vidare med miljöprövningen?
Samverkansgruppen på Länsstvrelsen.
FFE har varit inbjuden till möte. Man funderar nu på om vi möjligen kan få bli ständig
medlem.
Möte på ståthållarämbetet.
FFE har även deltagit i möte tillsammans med HBV och kommitten for Gustavianska parken
på ståthållarämbetet. Björn Sprängare hade visat stort intresse för Ekoparken och vill skapa ett
" nav " fcjr denna bestående av Naturens Hus och Fiskartorpet.
JanaZ:
Har skrivit en artikel i Garten und Lantschaft om Ekoparken.
Kortkampanjen som stafiades av Jana har tagits över av Stockholmspartiet.
Vidare tog Jana upp frågan om " utsmyckningen " av Hagatoppen, ,ilk.t enligt hennes
bedömning blir en mycket ful påbyggnad. Beslutades att Jana och Richard skiiver brev till
beslutande instans.
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Per I:
Naturskyddsföreningen har fått Agenda Zl-pengar från Sthlm för ett skylta upp i Bellevue.
Vi kan samarbeta i dessa frågor med en halr,tidsanställd person på föreningens kansli som har
att arbeta enbart med frågor som rör Dennispaketet.
Carl-Johan:
Det har aktualiserats stora planer for omvandling av södra Djurgården. Komplexa problem
och stridiga viljor. Anne M åtog sig att bitrada med bevakningen av dessa frågor.
Henrik:
Skogsskötselfrågekonferens på Ulriksdal26.I1. Projekt Ekoparken tillsammans med
Ståthållarämbetet anordnar. Enbart för fackfolk.
Planerna för båtturerna i Ekoparken -97 börjar ta form. Vi bör ha ca3 turer " special " och
info skall ut i Bladet från Ekoparken. Alla intresserade medlemsorganisationer bör höra av sig
tiil Henrik.Turerna inplanerade till följande datum: Fre25.4 bokad av STF. Eventuellt
kan det finnas restplatser för övriga. NIh28.4 samt må 1.9. Samtliga turer 18.00-20.00.

Kartan över nationalstadsparken börjar sälja ganska bra. Den finns att köpa hos
Henrik Waldenström på Sthlm Sightseeing, Skeppsbron22, tel2133 35. Pris för våra
medlemsorg: 30:-. Säljs den vidare rekommenderas priset 40:-

Richard:
Arbetet med att starta projektetet "stad och natur i balans." fortsätter. Möte har hållits med
KTH, Sthlms universitet, m.fl.
Beslut: kostnad 600:- för kaffe , m.m. skall ersättas.
Beslut: Greger Carpeland skall ersättas med 1000:- ett belopp som han lagt ut i samband med
en utställningen Kring tsrunnsvikens stränder 3.

Norra länken: Vi väntar oss ett negativt beslut. Peter S föreslår kontakt med EU:s kultur- och
miljöminister.
Birsitta:
Har sålt kartor for ca 1.500:-
Kommunfullmäktige har antagit detaljplanen för kv Fysikern på N:a Djurgården. Gäller
byggandet av studentbostadshus. Kommer att överklagas av §rra sakägare bosatta på
Docentbacken.

5. Behovet av informations ansvarig, (b or dl a gt)
Alla var eniga om att FFE har ett starkt behov av information inåt och utåt. Ingen i styrelsen
ansåg sig kunna ta på sig rollen som informationsansvarig. Diskuterades då om vi skulle
kunna adjungera en person till styrelsen. Personer som nämndes: Jannike Henriksson och
Sven-Erik Asplund. Den senare kommer att kontaktas av Richard.

6.FFE:s framtida roll( bordlagt)
Tidsbrist medförde att denna fråga inte kunde diskuteras även denna gång. Birgitta delade ut
noteringar från visioneringsseminariet samt en kort analys av de vanligaste problem-
ställningarna som hade tagits upp. Styrelsen beslöt att senare avsätta separat tid för en

diskussion.

7. Förslag till policyprogram.
Denna punkt avhandlad vid mötets början.
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8. Övriga frågor.
Vårt behov av lokal: Frågan svårlöst. Vi har inte kunnat ordna plats hos någon befintlig
organisation. Birgitta har fätt en vink om att eventuell lokal finns på Fjärilshuset. Hon tar
kontakt och återkommer. Bra om vi kan samlokalisera oss med någon annan verksamhet.

Den avslutande diskussionen gällde Bellevue och hur FFE skall kunna ftista uppmärksam-
heten på vad som kommer att ske vad gäller tunnelbyggen, m.m. Pålar alt portar som markerar
" här börjar Nsp " diskuterades. Arne M hck i uppdrag att höra med Naturskyddsföreingen om
vi möjligen kan föra över ovanstående idd till dem.
Beslut: FFE skall satsa på någon sorts aktivitet för att belysa Bellevues värden och de hot som
riktas mot området. Vi lämnade vidare till Jana Z att komma med förslag.

Vi beslutade också att för nästa verksamhetsår försöka boka in samtliga styrelsemöten på en
gång.

Årsmöte bokades till: 15.3-97.
Styrelsemöte som föregår årsmötet: ll.3-97

Nästa styrelsesammanträde: 4.12-96 kl 19.00
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